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ZAPISNIK

Zapisni£ar: Ivana Laci6

Tomislav Dzelalija - pozdravljam nazodne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeca Grada DmiSa.

Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijela je usvojen sa
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sa 18. sjednice Gradskog vijeca Grada DmiSa, odrzane dana 27. veljade 2024. godine, 
u velikoj gradskoj vijecnici. s podetkom u 18,00 sati.

Nazofni €lanovi vijeca:
Tomislav Dzelalija, Ante Pleadin, Antonija Vatavuk, Dragan Radeljak, Zrinka 

VukuSid, Petar Abramac, Ana Mrden, Marin BariSic, Vlatka Duilo, Ante Galid, Ivica Kosor, 
Bosiljka Janjic, Andelka BariSic, JoSko Nedoklan (14)

Ostali nazocni:
Josip Begonja, Marija Lovric, Sime Cigic, Danijela Drezga, Niveska Vlaic, Jure 

Diaja. Davor Cupic, Davor Gaurina,

Utvrdujem da je na 18. sjednici Gradskog vijeca od ukupno 14 vijecnika nazodno 14 
vijecnika, te da postoji kvorum za valjano odludivanje.

13 (trinaest) glasova ZA i 
1 (jedan) glas SUZDRZAN 

te se vedinom glasova 
PRIHVACA

REPUBLIKA HRVATSKA 
SIBENSKO-KNINSKA ZUPANIJA

GRAD DRNlS 
GRADSKO VIJE^E

KLASA: 024-01/24-10/2
URBROJ: 2182-6-24-02
Dmi§, 27. veljade 2024. godine



Vijecnicka pitanja:
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Ivica Kosor - moje prvo pitanje, kad ce se popraviti ogradni zid kod Pravoslavne 
crkve u centru Dmisu. Ispod zida je bilo nekoliko parkimih mjesta, a znamo kako je u Dmisu 
sa parkimim mjestima. Sad smo izgubili i tih nekoliko, mislim cetiri parkima mjesta. Zanima 
me, hoce li se i kada, i tko ce popraviti taj ogradni zid.

Drugo pitanje, tice se Dmiskog kmjevala. Po meni, ove godine toliko sam nekako bio 
sjetan, bilo je ruzno vrijeme, svi koji to volimo, bili smo depresivni, vidjeli smo na sto je spao 
taj Dmiski kmjeval. Da podsjetim, to je tradicija i povijest Grada Dmisa jos od 1780. godine, 
i jednaje od najdugovjecnijih kultumo turistickih manifestacija Grada Dmisa. Ali, vidimo, da 
iz godine u godinu kmjeval okuplja sve manje i manje maskara i sve manje nasih stanovnika.

Jednostavno, kao da nikoga nije briga.
Mene zanima, gospodine gradonacelnide, Sto vi cinite na neki nacin da se taj trend 

zaustavi. Ono sto mi bode oci, moram vam to reci, poslali smo nekakvu poruku, po meni, 
glupu, podcjenjivacku, da je prva nagrada 80 eura, druga 60 eura, treca 50 Eura. Mislim da je 
to ispod svake razine. Cini mi se da je to bilo i lani. Kazem, imam osjecaj da to radimo samo 
da odradimo, jednostavno, vidi se da to niti iz bliza nije ono sto bi moglo biti.

Josip Begonja - kad ce se popraviti ogradni zid kod pravoslavne crkve koji se urusio 
kod samog „kantuna“. To je vlasnistvo Pravoslavne crkve, nije Grada. Sluzbe Grada, 
komunalni redar, izisli su, napravili zapisnik, fotodokumentaciju. Obavjestena je uprava 
Pravoslavne crkve u Sibeniku. Njihov svecenik, nadlezan za nase podrucje, je mene 
kontaktirao. Prvi korak koji tamo treba napraviti su uvjeti konzervatora. To pripada 
zasticenom kultumom dobru. Taj zid se ne moze „zakrpati“. Korijenje stabala je godinama 
„guralo“ taj zid. Tamo se vidi da nema niti „zlica cimenta", tamo je raden make ne suhozid.

Ono sto smo mi napravili da zastitimo taj dio da ne bi doSlo do daljnjeg rusenja, da 
netko ne bi udario autom, ili da ne padne po nekom od prolazniku, mi kao Grad, sukladno 
nasim financijskim mogucnostima cemo sudjelovati kao Sto sudjelujemo bilo gdje, ali malo je 
specificno sto je to zaSticeno, u nadleznosti konzervatora.

Ja sam svecenika uputio kod g. Glavasa, koji daje odredene uvjete kod kojim se to 
moze sanirati. Mislim da se on mora sanirati, ali to ce struka kazati, u cijeloj svojoj duzini.

Sto se tice drugog pitanja, kmjeval, mislim daje slabija posjecenost bila vrijeme, kisa 
koja je padala taj dan. Nekoliko dana prije, bile su male maskare, djeca iz naseg Djecjeg 
vrtica, koja su bile poprilicno dobro posjecene. I jedan manji dio djece je takoder sudjelovalo 
na tzv seniorskim maskarama.

Grad osigura novae, ali organizator kmjevala nije Grad nego Turisticka zajednica. Mi 
ne odredujemo koliko ce biti koja nagrada, nego nama predlaze direktorica Turisticke 
zajednice ako nema dostatno sredstava da joj pomognemo finaneijski. Te nagrade, sto se 
mene tice mogle su biti, i 200, 300 eura. Ne bi se desilo nista finaneijski, strasan pritisak na 
proracun Grada, ali ne mozemo mi nametati nekome sto ce napraviti.

Ja smatram, jos jednom, uz te male nagrade koje bi trebale zaista biti vece, da je 
vrijeme utjecalo na relativno slabiju posjecenost, jer znamo, kad kisa nije, i kad je hladnije, da 
ljudi izidu vani.

Sto se tice maskaranih skupina, koliko ih je bilo, cetiri, pet, one koje su bile, po mom 
skromnom misljenju su bile dobre, zabavne.

Ivica Kosor - od tih sredstava skupina ne moze niti pice popiti.
Ja to govorim iz razloga, sto je 2012. godine, prva nagrada bila tisucu kuna, druga 

nagrada je bila sedamsto kuna, treca nagrada petsto kuna. Sad ste stavili prva nagrada sesto 
kuna,....

Josip Begonja - nismo mi stavili.
Ivica Kosor - a cija je Turisticka zajednica.
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Josip Begonja - nije dio Gradske uprave.
Ivica Kosor - a mofcete li vi narediti.
ZnaSi ne mo&mo ni§ta narediti, jednostavno ne mofcenio, nije u nasoj nadle^nosti, ne 

mogu, pa §ta je to. Nemojte me krivo shvatiti, sve se moze kad se hode.
Ali prije dvanaest godina, sve je poskupilo. Tradiciju koju smo imali, jednu zdravu 

tradiciju koja ima svoju povijest, ajmo je nekako organizacijski dignuti na vi§i nivo, a ne, 
neka se samo odradi, koga briga. To me podelo smetati. Nemamo pojma za tumir Sv. Roka, 
nemamo za advent, nemamo, za ni§ta nemamo, za ni§ta nam nije stalo. To je ono Sto me 
smeta. Imao sam tu potrebu reci, znam da nitko nece idi za nagradu, ali, koju smo poruku 
poslali. Sa Sesto kuna, a 2012. tisudu kuna.

Josip Begonja - nisam mislio odgovarati na ovo g. Kosoru, nedu ga pitali koliki je 
njegov doprinos organizaciji kmjevala, vjerojatno puno vedi nego moj, ali neke stvari ste 
ovdje netocno iznijeli. Ne moze ovo, ne moze ono. Nismo li kupili kudice za advent, jeli ove 
godine bio advent. Sto se tide sv. Roka, Grad osigurava sredstva za organizaciju, za nagrade. 
Nije to mali novae. Ali Grad nije sportski klub koji de to provesti. Ista stvar je ovdje kod ovih 
nagrada. Da bi znali koji se status na§e Turistidke zajednice bilo bi dobro proditati taj zakon.

Vlatka Duilo - imam gospodine gradonadelnide, dva u jedno pitanje.
Ovih dana je objavljeno da je Grad Dmi§ zajedno s sedamdesetak drugih prijavitelja 

potpisao ugovor za provedbu projekta ZAZELI kojemu je Gradu DmiSu dodijeljeno milijun i 
detiristo osamdeset pet tisuda eura. Osim Grada javile su se i na§e dvije udruge, od kojih je 
jedna takoder proSla, a izgledno je da de i druga. Zaposljavamo, znadi, Grad i te dvije udruge 
50 geronto domadica, koje bi trebale skrbiti za oko 300 korisnika u naredne tri godine.

Moja pitanja su - hodemo li imati dovoljno zainteresiranih osoba, 2ena, starosti 5o i 
plus godina koje de se javiti za posao geronto domadica uzimajudi u obzir da i susjedne 
opdine takoder provode ove projekte.

Poznato mi je da Centar za starije osobe koji se mora izgraditi do sredine 2026. 
godine de uz institucionalnu skrb pruzati i vaninstitucionalnu skrb gdje de biti angazirano 
sveukupno oko pedesetak geronto domadica,

Kako de se vremenski preklapati provedba projekta ZAZELI s podetkom rada Centra, 
hodemo li za potrebe Centra modi pronadi dovoljan broj goronto domadica jer de postojede u 
to vrijemebiti angaSirane jo§ uvijek na projektu programa ZA2ELI koji traje tri godine.

Josip Begonja - pitanja su vrlo zivotna. Ja se nadam, s obzirom da su uvjeti ovoga 
natjedaja u odnosu na prethodne, geronto domadice pedeset plus godina, iznimno, ako ih 
nema dovoljno te zivotne dobi, da onda moze biti i mladi. I prvi put se uvodi da moze biti i 
geronto domadin. Ne samo Sene, nego i muSkarci koji imaju interes za to. Mislim da su se i 
kriteriji korisnika promijenili. Da su uveli tzv. dohodovni cenzus. Mi demo sutra objaviti na 
web stranici javni poziv za potencijalne korisnike, ali i javni poziv za gerento domadice da se 
prijave. U ovom trenutku, prema ovoj odluci o financiranju, ja sam vidio da je jedna na§a 
udruga, a ova druga de vjerojatno uskoro biti, proSla kao i mi, proSla je i susjedna opdina 
Promina, a prije toga je proSla i opdina UneSid, a prodi de i opdina Ruzid.

Kad se uzme u obzir cijeli taj broj gheronto domadica, to i nije ba§ mala brojka.
Medutim, ovo drugo pitanje koje ste postavili je ono koje me na neki nadin malo viSe 

brine, jer jedan projekt nede zavrSiti, a na§ projekat Centra bi trebao podeti.
Ako ne bude zainteresiranih, ili ako ne bude mogudnosti sa naSega Zavoda, sa naSega 

podrudja, to je javni natjedaj, mogu se javiti iz susjednih opdina, iz susjednih gradova.
Mislim da demo mi to rijeSiti, da je to „slatka briga“.
Tomislav Dzelalija - vezano za meduzupanijski linijski prijevoz Dmi§ ~ Split, 

upoznati smo da Promet Split trazi povedanje finaneijskih sredstava, ono §to de vjerojatno 
rezultirati smanjenjem broja linija.
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Ono sto me zanima, sto se podrazumijeva od strane Grada i zupanije Sibensko - 
kninske, s obzirom da se radi o meduzupanijskom prijevozu.

Drugo pitanje, ponukan pitanjem gospodina vijecnika Ivice Kosora, zamolio bih vas 
da nam u pisanom obliku dostavite vezano za Turisticku zajednicu Dmis financijski pregled 
utroska sredstava iz Proracuna Grada Dmisa za 2022., 2023. i Plan za 2024. godinu, da mi 
kao vijecnici vidimo gdje se trose ta sredstva. Da li su ta sredstva dostatna sta se izdvajaju ili 
su nedostatna.

Josip Begonja - vezano za pismeni odgovor, to cete, naravno dobiti.
Mi u Gradskoj upravi imamo preslike, samo sto nemamo ovjerene, pa cu ja zatraziti od 

gde Mendusic, da nam to dostavi. Ona u svojim izvjeScima taksativno navede gdje taj novae 
odlazi. Pogotovo sto mi mozemo pitati samo za onaj novae koji mi dajemo. Drugi novae koji 
ona dobiva kroz donaeije iz drugih izvora, je ne§to sto je u nadleznosti Skupstine i vijeda 
Turisticke zajednice.

Sto se tice Prometa, situaeija je ovakva. Mnogi od vas su bili vijecnici u prethodnom 
sazivu, naime, Promet Split je negdje 2019. godine, zatrazio subvencioniranje cijene karte 
Dmis - Split od nas i cijene karte Split - Ruzic. U to vrijem je Promet Split imao sedam linija 
iz Dmisa prema Splitu, i osam linija iz Splita prema Dmisu, s tim da je ta osma linija bila 
vedemja i vozac, osoba s naseg podrudja je ostajao ovdje nociti i ujutro prvu liniju ujutro u pet 
sati vozio za Split.

Mi smo imali nekoliko razgovora sa tadaSnjim direktorom Prometa, po pitanju moze li 
se sto napraviti da oni dignu cijenu karte. Nelogicno je da karta Dmis - Sibenik bude skuplja 
nego iz DmiSa do Splita.

Medutim, njima je njihova zupanija subvencionirala do granica Splitsko-dalmatinske 
zupanije cijenu prijevoza. Kad je dosla obavijest prije nekoliko tjedana nama od novog 
direktora da bi po njihovom novom izracunu, a to jos nije usvojeno, treba ga usvojiti 
Skupstina tog trgovackog drustva, sa 21500 ili 21600 eura godisnje, nama bi ta cijena dosla 
na 89 tisuca eura. Jednako tako bi se povecalo izdatak i Opcini Ruzic. Mozda bi mi i mogli 
ovaj izdatak podnijeti, ne znam kako bi Opcina Ruzic s obzirom na druge izdatke koje jos 
ima.

Mi smo pozvali na zajednick? sastanak ovdje u Dmisu zupana Marka Jelica i njegovog 
zamjenika g. Vukmirovica, pitali smo ga sto Zupanija moze napraviti da mi kao Grad a 
posebno Opcina Ruzic ovaj financijski teret moze podnijeti. Ali, da se pri tome ne desi 
redukeija broja linija.

Nekad je bilo sedam, sada §est. Odgovor je bio povrSan.
Ugasiti nekom sitnom, ali to mora ici na rebalans zupanijskog proracuna, sa nekom 

sitnom interveneijom, ali ne moze obecati iznos, je li to pet ili sest tisuca eura jednokratno, ili 
sto vec je. Jedna od opeija je bila ta da kad se javni linijski prijevoz ustanovi, mislim da je 
natjecaj u tijeku ili je zavrSen, da bi se moglo organizirati do Crivaca. Do granice susjedne 
opcine. Onda bi se radio prekrcaj u Crivacu.

Mi smo zakljudili slijedece, da cemo obaviti razgovor, ja i kolega Durdov sa novim 
direktorom Prometa Split. Ja sam pokusao nesto drugaeije, doci do gradonacelnika Puljka, ali 
to bas nije dalo neke rezultate. Da vidimo moze li ta cijena koju su oni kalkulativno izbacili, 
znam da nema vozaca, znam da se najveci broj putnika njima puni i prazni na podrueju 
Splitsko-dalmatinske zupanije, od Crivaca, posebno, Muca pa dolje prema Splitu. Ali 
statistike iz 2019. su bile da je na jednoj liniji u prosjeku devet putnika iz Dmisa. Sad sedam.

Mi bi mozda mogli sa cetiri, pet linija, ili pet prema Splitu, ili pet, sest iz Splita, 
medutim, Opcina Ruzic, ionako su im smanjili.

Sto ce biti ishod, nakon razgovora sa direktorom Prometa, mi cemo ponovno sa 
zupanom razgovarati. Znam da se subvencioniraju neke linije brodske za otoke, ali, mozda je 
stanje u jednom dijelu Dalmatinske zagore gore nego na otocima. Treba gledati stvari malo i



Josip Begonja - imam jednu informaciju.
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drugacije. Jer, ako bi se ukinula linija prema Splitu, ne bi bilo dobro. S druge Strane, pitanje 
nase fiskalne mogucnosti, mozemo li mi to sami, kazem jos jednom, mozda mi nas dio i 
mozemo, Opcina Ruzic nisam bas siguran da ce moci u ukupnom iznosu s obzirom na njihov 
Proracun.

Poznato vam je da mi uz Proracun donosimo Program gradnje komunalne 
infrastrukture za narednu godinu. Kao sto smo ga donijeli u prosincu prosle godine. U to 
vrijeme je Vlada Republike Hrvatske na prijedlog Ministarstva mora, prometa i infrastrukture 
donijela zakljucak. Rijec je o dvadesetak nerazvrstanih cesta od kojih je jedna na nasem 
podrucju. U duljini od 900 metara. Rijec je o naselju Biocic, na potezu Bure - Paklari. Da se 
to od strane Hrvatskih cesta treba urediti. Citajuci vise puta taj Zakljucak, iz njega se nigdje 
ne vidi obveza jedinice lokalne samouprave u financijskom smislu. Pocetkom ove godine ja 
sam dobio Nacrt sporazuma od gde Irene Mudronja. S istim sam upoznao vijecnicu gdu 
Janjic, obisli smo trasu. Bila je gda Janjic, bili su predstavnici Hrvatskih cesta, predstavnici 
naseg upravnog odjela. Dosao je Sporazum, potpisan od strane g. Skorica, trazi se da potpise i 
Grad. A u tom Sporazumu pise da Grad preuzima na sebe, iako je Mjesni odbor Biocic se 
ponudio za puno toga da ce sami rijesiti svojim snagama,... rjesavanje svih eventualno 
imovinsko pravnih odnosa, financirati i izvesti pripremne radove koji nisu dio ugovomog 
troskovnika, taj ugovomi troskovnik ja nisam vidio.

I gda Janjic je trazila da vidi troskovnik, nije ga dobila.
U mail komunikaciji izmedu mene i tehnicke direktorice gde Mudronja, trazio sam da 

mi pojasni sto je to sto je obveza Grada. I da mi znamo koliko ce nas to kostati. To u ovom 
Sporazumu ne pise.

Navedeno je ... ukupna vrijednost radova procjenjuje se na cetiri do pet tisuca eura. 
To je procjena. Sluzbeno smo zatrazili ponudu. Najniza ponudaje 21.951 € s PDV-om. 
Mi tih novaca nemamo.

U nasem Programu gradnje postoji uredenje potpomog zida u Miocicu.
Sto bi mi jedino mogli da idemo u izmjenu i dopunu ovoga Programa i da se, primjera 

radi, uz suglasnost Mjesnog odbora Miocic, ne ide na ovaj potpomi zid, nego da damo taj 
novae za sufinanciranje ove dionice nerazvrstane ceste od 900 metara, s tim da mi ne znamo 
koliko to uopce kosta. Troskovnik od Hrvatskih cesta Grad nije dobio. Gospoda Bosiljka je 
isto trazila ispred Mjesnog odbora, nisu ga dali, ili ga jos uvijek nemaju.

Ja sam samo htio ukazati na ne§to sto ja sukladno Zakonu o fiskalnoj odgovomosti 
potpisati ne mogu. Na bjanko, a da ne znam Sto ce to sutra Grad kostati. Drugo, toga nema u 
Programu gradnje komunalne infrastrukture.

Bosiljka Janjic - ja bih sve potvrdila sto je gradonacelnik rekao.
Ono sto su mi prvo rekli je da se trebaju imovinsko pravni odnosi srediti. Strucne 

sluzbe su izvadile sve snimke, posjedovne listove, vlasnicke listove. Svakog vlasnika sam 
kontaktirala. To je put koji postoji sto godina, nitko nece praviti probleme.

U obilasku, one suhozide koji smetaju, ja sam rekla da cu ja to odraditi sa svojim 
osamdesetogodisnjacima. Pitala sam zasto terete lokalnu zajednicu, ako su se Hrvatske ceste 
obvezale da ce oni u duzini od 900 metara kroz selo, to je meni lutrija, nisam to niti ocekivala, 
sad ja inzistiram na tom troskovniku.

Niti slucajno necu odustati od potpomog zida, da bi se ovdje financiralo.
Sa potpredsjednicom Vlade sam nekidan bila u Kninu, inzistiram na troskovniku. 
Sutra ponovno idem u hrvatske ceste da mi dadu troskovnik.
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Tomislav Dzelalija - za danasnju sjednicu predlozen je slijedeci

D n e v n i red
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1. Prijedlog Zakljucka o prihvacanju Izvjesca o izvrsenju Plana djelovanja u podrudju 
prirodnih nepogoda za2023. godinu-predlagatelj: Gradonacelnik,

2. Prijedlog Programa koristenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu 
namjene i raspolaganja poljoprivrednim zemljistem u vlasnistvu Republike Hrvatske na 
podrucju Grada Dmisa za 2024. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik,

3. Prijedlog Programa utroska sredstava sumskog doprinosa za 2024. godinu- 
predlagatelj: Gradonacelnik,

4. Prijedlog Zakljucka o prihvacanju Izvjesca o izvrsenju Programa koristenja 
sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru na podrudju Grada 
Dmisa za 2023. godinu - predlagatelj: Gradonacelnik,

5. Prijedlog Zakljucka o prihvacanju Izvjesca o izvrsenju Plana utroska sredstava 
prihoda od prodaje kuca i stanova u vlasnistvu RH za 2023. godinu - predlagatelj: 
Gradonacelnik,

6. Prijedlog Zakljucka o usvajanju Izvjesca o radu Gradskog muzeja Drhis za 2023. 
godinu - predlagatelj: Gradonacelnik,

7. Prijedlog Zakljucka o usvajanju Izvjesca o radu Puckog otvorenog ucilista Dmis za 
2023.godinu-predlagatelj: Gradonacelnik,

8. Prijedlog Zakljucka o usvajanju Izvjesca o radu Narodne knjiznica Dmis za 
2023 .godinu - predlagatelj: Gradonacelnik,

9. Prijedlog Zakljucka o usvajanju Godisnjeg izvjesca o radu Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Dmisa za2023.godinu-predlagatelj: Gradonacelnik,

10. Prijedlog Zakljucka o usvajanju Financijskog izvjesca Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Dmisa za 2023.godinu - predlagatelj: Gradonacelnik,

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada DmiSa za sklapanje 
ugovora o nabavi radova, u sklopu predmeta nabave: Radovi iskopa i prijevoz na podrucju 
Grada Dmisa JN 10/24. - predlagatelj: Gradonacelnik,

12. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova - “Radovi na uredenju 
NC Donji Matici u naselju Trbounje” predlagatelj: Gradonacelnik,

13. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi roba- “Modemizacija javne 
rasvjete LED tehnologijom na podrucju Grada Drnisa” predlagatelj: Gradonacelnik,

14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova - “Radovi na 
odrzavanju nerazvrstanih cesta na podrucju Grada Dmisa” predlagatelj: Gradonacelnik,

15. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi roba - “Nabava materijala za 
odrzavanje javne rasvjete na podrudju Grada Dmisa” predlagatelj: Gradonacelnik,

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada DmiSa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi usluga - “Veterinarsko- 
higijenicarski poslovi na podrucju Grada Dmisa” predlagatelj: Gradonacelnik,

17. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi usluga - “Geodetske usluge” 
predlagatelj: Gradonacelnik,



I*

Dnevni red je usvojen sa

Predlozeno se usvaja sa

AD-1/

Marija Lovric - ukratko upoznaje nazodne sa Izvje&e o izvrSenju Plana djelovanja.

AD-2/

7

Tomislav Dzelalija - predlazem da objedinimo rasprave pod tockama 2., 3., 4. i 5 , a 
glasovanje da bude pojedinacno, takoder za toSke 6.,7., 8. i 9., zatim za todke 13.J4.. 15., 16. 
i 17., zajednidka rasprava, a pojedinadno glasovanje.

Bez primjedbi, IzvjeSce o izvrSenju Plana djelovanja u podriiSju prirodnih 
nepogoda za 2023. godinu, usvaja se sa

Marija Lovrii - ukratko upoznaje nazodne sa Programom koriStenja sredstava 
ostvarenih od naknade za promjenu namjene i raspolaganja poljoprivrednim zemljiStem u 
vlasnistvu republike Hrvatske na podrufiju Grada Dmisa za 2024. godinu.

14 (3etrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

prihvaCa

14 (cetrnaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVA^A

14 (cetrnaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVA^A

18. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonadelniku Grada DmiSa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova - “Radovi na uredenju 
NC u naselju Biofiic” (potpomi zid) predlagatelj: Gradonadelnik,

19. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje 
ugovora o jednostavnoj nabavi- “Nabava novog servera” predlagatelj: Gradonadelnik,

20. Prijedlog Zakljudka o primanju na znanje IzvjeSda Gradonadelnika o radu za 
razdoblje srpanj-prosinac 2023. godine-predlagatelj: GradonaSelnik.
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AD-3/

AD-4/

AD-5/

8

Bez primjedbi, prijedlog Zakljucka o prihvacanju Izvjesca o izvrsenju Plana 
utroska sredstava prihoda od prodaje kuca i stanova u vlasnistvu RH za 2023. godinu, 
usvaja se sa

Marija Lovric - ukratko upoznaje nazocne sa Programom utroska sredstava sumskog 
doprinosa za 2024. godinu.

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa IzvjeScem o izvrsenju Programa 
koristenja sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru na 
podrucju Grada Dmisa za 2023. godinu.

Bez primjedbi, Prijedlog programa koristenja sredstava ostvarenih od naknade 
promjenu namjene i raspolaganja poljoprivrednim zemljistem u vlasnistvu Republike 
Hrvatske na podrucju Grada Drnisa za 2024. godinu, usvaja se sa

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa Izvjescem o izvrsenju Plana utroska 
sredstava prihoda od prodaje kuca i stanova u vlasnistvu RH za 2023. godinu.

Bez primjedbi, Prijedlog Zakljucka o prihvacanju Izvjesca o izvrsenju Programa 
koristenja sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru 
na podrucju Grada Drnisa za 2023. godinu, usvaja se sa

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Bez primjedbi, Prijedlog programa utroska sredstava sumskog doprinosa za
2024. godinu, usvaja se sa



2

AD-6/

AD-7/

AD-8/

AD-9/

9

Davor £upic - ukratko upoznaje nazodne sa IzvjeScem o radu Pudkog otvorenog 
uciliSta Dmis za 2023. godinu.,

Danijela Drezga- ukratko upoznaje nazodne sa lzvje§dem o radu Narodne knji2nice 
Dmi§ za 2023. godinu.

Jure Dzaja - ukratko upoznaje nazodne sa Izvje§6em o radu Javne vatrogasne 
postrojbe Grada DmiSa za 2023. godinu.

Bez primjedbi, Zakljufak o usvajanju IzvjeSla o radu Gradskog muzeja DrniS za 
2023. godinu, usvaja se sa

Bez primjedbi, Zakljucak o usvajanju Izvjesla o radu Pu€kog otvorenog u&ili§ta 
Drni§ za 20213. godinu, usvaja se sa

Bez primjedbi, Zakljucak o usvajanju Izvjesla o radu Narodne knjiznice Drni§ za 
2023. godinu, usvaja se sa

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno

14 (tetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

prihvaCa

14 (Cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (getrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Davor Gaurina - ukratko upoznaje nazodne sa IzvjeSdem o radu Gradskog muzeja 
Dmi§ za 2023. godinu.



PRIHVACA

AD-10/

Jure Dzaja - ukratko upoznaje nazoSne sa financijskim izvjescem.

AD-11/

(sjednicu napustio vijecnik Ante Pleadin)

AD-12/

10

Bez primjedbi, prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Drnisa za pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova — 
Radovi na uredenju NC Donji Matici u naselju Trbounje, usvaja se sa

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonacelniku Grada Drnisa za sklapanje ugovora.

Bez primjedbi, Zakljucak o usvajanju Godisnjeg izvjeSda o radu Javne 
vatrogasne postrojbe Grada DrniSa za 2023. godinu, usvaja se sa

Bez primjedbi, prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Drnisa za sklapanje ugovora o nabavi radova, u sklopu predmeta nabave: Radovi 
iskopa i prijevoz na podrucju Grada Drnisa, JN 10/24, usvaja se sa

Bez primjedbi, Zakljucak o usvajanju Financijskog izvjesda Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Drnisa za 2023. godinu, usvaja se sa

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne o potrebi davanja suglasnosti 
Gradonacelniku Grada Drnisa za sklapanje ugovora.

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

13 (trinaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA



-J,

AD-13/

AD-14/

AD-15/

(sjednici nazotan vijelnik Ante Pleadin)

AD-16/

AD-17/

11

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje ugovora.

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazodne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje ugovora.

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazofcne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje ugovora.

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazodne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje ugovora.

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradona£elniku Grada DrniSa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova - “Radovi na 
odrzavanju nerazvrstanih cesta na podru£ju Grada DrniSa”, usvaja se sa

14 (€etrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVAtA

13 (trinaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVAtA

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradona£elniku Grada DrniSa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi roba - “Modernizacija 
javne rasvjete LED tehnologijom na podruiju Grada DrniSa”, usvaja se sa

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazodne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje ugovora.



fc-

AD-18/

12

Nakon iznijetog, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Drnisa za pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi radova — 
“Radovi na uredenju NC u naselju Biocic” (potporni zid), usvaja se sa

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Drnisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi roba - “Nabava 
materijala za odrzavanje javne rasvjete na podrucju Grada Drnisa”, usvaja se sa

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Drnisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi usluga - “Veterinarsko- 
higijenicarski poslovi na podrucju Grada Drnisa”, usvaja se sa

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA i 
2 (dva) glasa SUZDRZANA, 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonacelniku Grada Drnisa za sklapanje ugovora.

Bosiljka Janjic - taj potporni zid se nalazi u okviru skolske zgrade i ako se moze 
dati suglasnost, dobili smo sredstva za rekonstrukciju spomenika iz Drugog svjetskog rata, da 
bi se isti mogao otvoriti na Dan ustanka RH, 22. 06. da se objedini taj potporni zid i obnova 
spomenika.

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Drnisa za 
pokretanje postupka javne nabave i sklapanje ugovora o nabavi usluga - “Geodetske 
usluge” , usvaja se sa



AD-19/

AD-20/

Izvje&e o radii se PRIMA NA ZNANJE.

Predsjednik vijeca zakljuduje rad sjednice.

Sjednica zavrSila sa radom u 19,15 sati.

ZapisniCar: IK:

Ivana Lacid

13

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazofine sa IzvjeScem o radu za razdoblje srpanj - 
prosinac 2023. godine.

Bez primjedbi, prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacclniku Grada 
Drnisa za sklapanje ugovora o jednostavnoj nabavi — nabava novog servera, usvaja se sa

14 (cetrnaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVAtA

'y&o Tj ^aiija, dipl.ing.

Josip Begonja - - ukratko upoznaje nazoCne o potrebi davanju suglasnosti 
Gradonadelniku Grada DmiSa za sklapanje ugovora.
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